
 

Resultatenoverzicht raadsvergadering 

   

Raadsavonden 28 november en 29 november 2022 - Oordeelsvorming  

    

Wat brengt dit overzicht in beeld: 

- door de raad genomen besluiten; 

- toelichting en door het college van B&W gedane toezeggingen;  

 

Onderdeel: Agendapunten 

AP  Korte omschrijving agendapunt POHO 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W 

 

28 november 

1. 

 

Opening 

 

 Om 19.30 uur. Burgemeester Delhez zit de vergadering voor. Vanavond 

worden de insprekers gehoord voor wat betreft 2 

agendapunten voor morgen. Het debat vindt morgen plaats. 

2  Spreekrecht burgers    

2.1  Mevr. Wijers inzake 6.5 Vaststellen 

bestemmingsplan Kruisstraat 114.b-

116 

  De inspreekbijdragen en/of presentaties van alle insprekers 

zijn te raadplegen via het raadsinformatiesysteem. 

 

2.2 Dhr. van der Pijl inzake 

bestemmingsplannen de Run 7000 

ASML 

   

2.3 Mevr. Van Cootwijk-Prinsen inzake 

bestemmingsplannen de Run 7000 

ASML 

   

2.4 Dhr. Dona inzake bestemmingsplannen 

de Run 7000 ASML 

   

2.5 Mevr. Vissers inzake 

bestemmingsplannen de Run 7000 

ASML 

   

2.6  Mevr. Phoelich-Goosens inzake 

bestemmingsplannen de Run 7000 

ASML 

   

2.7 Dhr. Phoelich inzake 

bestemmingsplannen de Run 7000 

ASML 

   

2.8 Dhr. Phoelich namens dhr. van der 

Velden inzake bestemmingsplannen de 

Run 7000 ASML 
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2.9 Dhr. Wartenbergh inzake 

bestemmingsplannen de Run 7000 

ASML 

   

3. Schorsing vergadering  22.15uur De vergadering wordt op 29 november om 19.30uur 

voortgezet. 

     

29 november 

 

     

1. Heropening vergadering  19.30uur Vergadering wordt voorgezeten door de plaatsvervangend 

raadsvoorzitter mevr. Van Dongen-de Kruijf. 

 

Afgemeld zijn: 

Mevr. Gielis (HvV) 

Dhr. P. Wijman (D66) 

2. Vaststellen definitieve agenda 

 

 De agenda wordt gewijzigd 

vastgesteld. 

De agendacommissie stelt voor om de volgorde van de 

agenda van deze oordeelsvormende vergadering te wijzigen: 

 

1.  6.8 Incidenteel verruimen minimabeleid 

2.  6.2 Vaststellen bestemmingsplannen De Run 7000 

ASML 

3.  6.1 Vaststellen verordening Rekenkamer 

4.  6.3 Vaststellen bestemmingsplan 'Provincialeweg 

59-61' 

Vervolgens 6.4, 6.5, 6.6, 6.7, 6.9, 6.10, 6.11. 

 

 

 

3.  Uitreiking Rien Luijkx “Klare Taal 
Bokaal”   

 De burgemeester en mevr. 

Luijkx reiken de bokaal uit aan 

Bureau Sociaal Raadslieden 

Veldhoven. 

 

4. Informatieronde    

4.1 Vragenhalfuur HS 

 

 

 

 

 

 

 Mevr. Van Dongen-Lamers 

(GBV) inzake korting 

tarieven voor 

ouderengroepen in een 

beschermd wonen positie 

 

Door een amendement in de raad van Eindhoven zijn de 

kortingen voorlopig van de baan.  

In het regionaal overleg zal de Poho zich hard maken voor 

het behoud van de voorzieningen. 
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HS 

 

 

 

 

MD 

 

 

 

 

 

 

MD 

 Dhr. Van der Molen (D66) 

inzake korting tarieven voor 

ouderen in een beschermd 

wonen positie 

 

 Dhr. Prinsen (HvV) inzake 

Brainport Deal 

 

 

 

 

 

 Dhr. van der Velden (GBV) 

inzake nachtopvang en 

pendeldienst. 

De Poho zegt toe de raad te informeren zodra er meer 

duidelijkheid is. 

 

 

 

Het verschil tussen de Regio-deal- (34 miljoen) en 

Brainport-deal (1,5 miljard) wordt toegelicht. 

De kansen bij de Brainport-deal liggen bij de ontwikkeling 

van HOV4. 

Bij de kostenverdeling is de regionale verdeelsleutel nog niet 

bekend. 

 

Opvang is geopend. Het totaal aantal bezoekers bedraagt 

ongeveer 20/30 personen. Er is nog geen pendeldienst 

opgestart. Klachten over overlast zijn er niet. Boa’s 
controleren regelmatig. 

     

4.2 Mededelingen vanuit de raad over de 

regionale samenwerkingsverbanden 

 

 Dhr. W. van der Molen (D66) Bijeenkomst Raadstafel21 op 14 december in raadzaal van 

de gemeente Eindhoven. 

4.3 Mededelingen vanuit het college van 

Burgemeester & Wethouders  

JR 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MG 

Financiële tegenvaller bij 

project Kempenbaan-West 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uitstel aanlevering voorstel 

krediet Uitvoeringsprogramma 

Energietransitie. 

Er zal een extra krediet nodig zijn van c.a. 5 miljoen euro. 

Dit heeft te maken met het feit dat geen BTW 

terugvordering kan plaatsvinden over bepaalde onderdelen 

van de kosten. 

Er vinden nog gesprekken plaats met alle betrokkenen om te 

zoeken naar oplossingen. Op 13 december volgt verdere 

informatie. 

Het bovenstaande probleem heeft geen gevolgen voor 

Kempenbaan-Oost. 

 

 

 

2 rijks-programma’s zullen worden geïntegreerd in dit lokale 

uitvoeringsprogramma. De besluitvorming zal hierdoor 

doorgeschoven worden naar de 2e raadscyclus van 2023. 

De uitvoering zal hierdoor geen vertraging oplopen. 

5. Artikel 42 vragen 

 

 De onderstaande artikel 42 

vragen zijn beantwoord. 
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VVD inzake Overlast 

deelscooters 

De heer P. Saris 

 

VVD inzake Asielbeleid en 

statushouders Buitenjan 

Mevrouw C. Gonzalez 

 

Senioren Veldhoven inzake 

Energieprijzen wijkcentra 

De heer G. Coppens 

 

Senioren Veldhoven inzake 

Energiecrisis en inflatie  

De heer G. Coppens 

 

GBV inzake financiële positie 

inwoners  

De heer J. van der Velden 

GL/PvdA, HvV, CDA, D66 inzake 

ASML 

De heer W. Mandos 

De organisatie van Go-Sharing trekt zich terug uit 

Veldhoven. De twee overige aanbieders blijven actief. 

6. Raadsvoorstellen 

 

   

6.8 Incidenteel verruimen 

minimabeleid 

 

CvB HAMERSTUK  

Onder voorbehoud van de VVD. 

Zij beraden zich nog of zij het 

voorstel willen bespreken. Zij 

zullen de griffie tijdig 

informeren. 

Poho zegt toe: 

- zorg te dragen voor een brede publicatie zodat de 

doelgroep optimaal bereikt wordt. 

- te verduidelijken wat er bedoeld wordt met de normen 

van 120/130%.  

 

6.2 Vaststellen bestemmingsplannen 

De Run 7000 ASML 

 

CvB BESPREEKSTUK Het college trapt af met een statement: 

Het betreft hier een duivels dilemma. De belangen van de 

burgers en ASML staan centraal. Het zoeken is naar een 

goede balans tussen beider belangen. Het college erkent dat 

de start van het participatietraject niet optimaal is geweest 

en dit heeft het vertrouwen van de burger in ASML 

geschaad. Toezeggingen van ASML zijn niet of onvoldoende 

nagekomen. Het college voelt terdege dat het een regierol 

heeft in het herstellen van het onderling vertrouwen. 
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De ingediende zienswijzen hebben in ieder geval geleid tot 

diverse aanpassingen in het BP. Verder heeft ASML al enkele 

handreikingen gedaan voor wat betreft het verminderen van  

geluids- en lichtoverlast en staat het bedrijf open voor een 

verdere dialoog.  

 

Hoogte, licht, geluid en participatietraject vormen de 

rode draad van de zienswijzen ten aanzien van dit BP. ASML 

heeft in deze reeds een aantal handreikingen gedaan (geluid 

en licht) 

 

Hoogte:  

Hoogtebeperking of het in de grond bouwen tot bv. 15 

meter boven het maaiveld is geen optie. Hier valt volgens 

ASML niet aan te tornen. 

 

Licht: 

ASML is bezig om de lichtoverlast te beperken. 

 

Geluid: 

Ten aanzien van geluidsoverlast voldoet ASML aan de 

normen. Toch bieden zij handreikingen om andere 

meetmethoden toe te passen. 

Op verzoek van het CDA zal ASML worden verzocht om 

tevens onderzoek te doen naar “tonale geluiden”.  
 

Algemene opmerkingen: 

- Toekomstvisie inzake ASML is van belang (zie 

omgevingsvisie); 

- Mogelijkheid tot het plaatsen van zonnepanelen op de 

daken van ASML voor de burgers van Veldhoven 

(coöperatie) zal worden meegenomen door de PoHo. 

- Het vastleggen van aanvullende voorwaarden/afspraken 

in het BP dmv een amendement leidt tot juridisering van 

de opgenomen afspraken. De Poho stelt meer te zien in 

een soort “sideletter” naast het BP waar afspraken 
tussen bewoners, gemeente en ASML worden 

vastgelegd. 

- De Poho adviseert de raad bij het eventueel indienen van 

een amendement op het BP dit juridisch te laten toetsen. 
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6.1 Vaststellen verordening 

Rekenkamer 

 

PRESI

DIUM 

HAMERSTUK Bij sollicitatieprocedure zal gekeken worden naar diversiteit.  

6.3 Vaststellen bestemmingsplan 

'Provincialeweg 59-61' 

 

CvB HAMERSTUK Algemene opmerking bij onderstaande 

bestemmingsplannen: 

Alle BP’s voldoen aan de stikstofnormen. 
 

6.4 Vaststellen bestemmingsplan ' 

Lange Kruisweg-Handwijzer' 

 

CvB HAMERSTUK - Het voorstel wordt gecontroleerd op (tekstuele) 

onzorgvuldigheden. 

- De motivatie van het verschil tussen 40 en 56 woningen 

wordt nagegaan. Bij de capaciteit van de 

huisvuilcontainers is uitgegaan van 40 woningen. 

- Parkeernorm wordt nog eens nagekeken. 

 

6.5 Vaststellen bestemmingsplan 

'Kruisstraat 114b-116 

 

CvB HAMERSTUK onder voorbehoud 

van de GBV. Zij beraden zich 

nog of zij het voorstel willen 

bespreken. Zij zullen de griffie 

tijdig informeren. 

De huurwoningen blijven 15 jaar sociale huurwoningen. De 

woningen worden vooralsnog niet ondergebracht bij een van 

de Veldhovense woningbouwverenigingen. 

De villa blijft staan en wordt gerenoveerd. 

De GBV vraagt om meer duidelijkheid voor wat betreft de 

verdiepingsvloer.  

 

6.6 Vaststellen bestemmingsplan 

Zandoerleseweg naast nr. 22 

 

CvB HAMERSTUK  

De vergadering wordt om 23.00uur geschorst  en op 6 december voortgezet. 

6 december  

 

 

 Heropening vergadering   De vergadering wordt om 19.30 uur heropend door plv. 

raadsvoorzitter mevr. Van Dongen-de Kruijf 

Afwezig: mvr Van Dongen-Lamers, dhr Antonis, dhr. Wijman 

 

6.7 Regionaal project De Groene Zone 

Isoleren 

 

MG BESPREEKSTUK 

Onder voorbehoud van GBV. Als 

zij er toch een hamerstuk van 

willen maken dan laten zij dit 

de griffie tijdig weten. 

PoHo: 

- Het voorstel biedt een goede basis om de burgers te 

ontzorgen; 

- Het betreft hier maatwerk dus oppakken per wijk/straat 

is niet mogelijk; 

- Woningbouwverenigingen worden actief betrokken; 



7 /  7 

- Voor gemeente is het niet mogelijk om private huurders 

te betrekken. Het rijk heeft deze mogelijkheden wel; 

- Veldhoven Duurzaam is niet bij dit project betrokken; 

- Er is hier sprake van een Europese aanbesteding; 

- Het communicatietraject heeft grote aandacht; 

- In de benodigde Fte’s is reeds voorzien. 

 

6.9 Vaststellen Actualisatie financiële 

beleidsnota’s 

 

JR HAMERSTUK - De Auditcommissie geeft een positief advies af aan de 

raad; 

PoHo: 

- De actualisatie heeft geen gevolgen voor starters- en 

stimuleringsregelingen; 

- Een garantstelling is geen lening verstrekken; 

- Er is geen limiet gesteld aan garantstellingen; 

- Garantstellingen staan in de begroting; 

- Schulden van particulieren worden niet overgenomen. 

 

6.10 Vaststellen Legesverordening 2023 

 

JR HAMERSTUK  

Onder voorbehoud van HvV. Als 

zij er een bespreekstuk van 

willen maken dan laten zij dit 

de griffie tijdig weten 

PoHo: 

- De basis van de Legesverordening ligt in de vastgestelde 

begroting; 

- De gemeente hanteert een grensbedrag van 5 ton voor 

wat betreft het heffen van leges. Dit is een verplichting. 

De verplichting is gebaseerd op een juridische uitspraak; 

- Er wordt niet actief een vergelijking getrokken met 

andere gemeenten voor wat betreft de hoogte van de 

legestarieven. 

 

6.11 Vaststellen 'Verordening tot 

wijziging van de Algemene 

plaatselijke verordening' 

 

MD HAMERSTUK PoHo: 

Toezegging: 

Zal, indien het verbod op houden van gevaarlijke 

voorwerpen ook voor de gehele gemeente mag gelden in 

plaats van daartoe aangewezen wijken, dit de raad 

schriftelijk laten weten.  

 

7. Sluiting  De voorzitter sluit de 

vergadering om 21.53 uur. 

 

 

 

 


